



Bestyrelsesmøde den 18/11-2025, kl. 19 (Når mikro møder er afsluttet) - Referat

Anna Stuart Hytten

Frydenborgvej 23, 3400 Hillerød

Almindeligt Bestyrelsesmøde

Der er modtaget punkter til Dagsorden fra Jan Knudsen, Kasserer.

I. Mødedeltagelse

Nr	Navn	Rolle	Repræsenterer	Deltager
1	Mads Peter Hansen	Formand	Forældre	
2	Jan Knudsen	Kasserer	Forældre	
3	Gro Lilbæk	Bestyrelsesmedlem	Forældre	
4	Rikke Borre	Bestyrelsesmedlem	Forældre	Afbud
5	Julie Holst-Bendtsen	Bestyrelsesmedlem	Forældre	
6	Aslak Harbo Poulsen	Bestyrelsesmedlem	Leder	
7	Mette Bangsborg	Bestyrelsesmedlem	Leder	
8	Mette Mørkeberg Brandt	Bestyrelsesmedlem	Leder	
9	Simon Juul Andersen	Bestyrelsesmedlem	Unge	
10	Christine Juel Hannibal Jensen	Bestyrelsesmedlem	Unge	
11	Henrik Nejst Jensen	Suppleant	Forældre	Afbud
12	Steen Lund Westergaard	Suppleant	Leder	

Ansvarsområder

Hyttemor, varetages af Gro

Hyttefar, deles i bestyrelsen

Frydenborg udvalg, Klavs er tråds ud, posten varetages af Mads-Peter og Henrik.

Booking ansvarlig hos kommunen (kan booke kommunale lokaler), Steen Lund træder ind i opgaven med mail



Kommentarer til referat:

Følgende kommentarer er modtaget til referat pr. 5.12.2025.

Deltageroversigt:

- Simon og Steen deltog ikke, ikke noteret.
- Gæst Tobias, ikke noteret.

Pkt. 3:

- Klanen har ikke brugt de bevilligede 10.000 kr. til en marketingstur e.l. da Tobias intet vidste om bevillingen.

Pkt. 5:

- Flere har givet udtryk for ønske, om hjælp til OneDrive håndtering/forståelse.

Punkter til næste møde, Januar 2026:

- I. Opfølgning på opgavelisten (der er lang vej endnu – Nogle punkter er mere en to år gamle) v/Jan Knudsen
- II. Stillingtagen til skema ifm. Lejrture v/Jan Knudsen og Aslak
- III. Stillingtagen til skema ifm kørselsgodtgørelse ifm. lejrture v/Jan Knudsen og Aslak



Dagsorden d. 17.11

1. Almindelige punkter til orientering

- Formand Mads-Peter
- Kasserer: Jan Knudsen
- GL Team
- Frydenborg Udvalg v/ Henrik og Mads-Peter

Referat: Stige indkøbt og opsættes ved søgen. Der har ikke været møde i udvalget.

3. Klan Gruppen

Opfølgning på mødet med klanen i foråret 2025.

- Hvordan går samarbejdet i den nye klan.
- Har de pkt. som vi diskuterede i foråret hjulpet klanen
 - o Tur budget
 - o Hjælp til tilmelding og datoer
 - o Forbindelse til Troppen

Tobias orienterer om arbejdet i klanen.

Det går overordnet godt og klanen har fået nye medlemmer ind. Tobias er begyndt at overveje hvem som skal overtage som leder for klanen når han stopper.

Bestyrelsen vil meget gerne have at klanen deltager i flere bestyrelse møder / evt, stille op til næste grupperådsmøde. Det behøver ikke nødvendigvis være Tobias eller Christine, evt nogle af de yngre, som stadig bor i byen. Emnet tages op internt i klanen - inden Grupperådsmødet i Februar.

Klanen beder om et budget på 10.000 DKK i 2026 til ture og aktiviteter. Klanen har mulighed for at revidere ønsket indtil Jan lukker budget.

Bestyrelse og klan tager en snak igen i det nye år.

5. Input budget 2026

Budget for 2026 v/Jan

Referat: Gennemgang af Jans forslag til budget på storskærm, ændringer og rettelser føres ind rettelser sendes til Jan efter mødet. Jan mangler fortsat input fra GL team og ledere til konto: 53, 54, 72. Herunder t-shirts og nye jakker til lederne i forbindelse med spejdernes lejr.

Gruppens økonomi er sund og det diskuteres hvilke udgifter, som skal ligge i 2025 eller i 2026.



5. Grupperådsmøde 2026

Grupperådsmøde onsdag d. 25. februar, Dragehytten er bestil
Sammensætning af bestyrelsen i 2026, Rikke har oplyst at hun ikke genopstiller.
Næste møde er d. 20. januar, har vi brug for flere møder ?

*Referat: Der skal reklamere for grupperådsmødet evt. på FaceBook for at gøre opmærksom på datoen.
Foreløbigt ligges der et aftenmøde i kalenderen i hvor budget gennemgås d. 8. December.*

6. ~~Dropbox Update~~ Onedrive (Evt. Kun skriftlig)

Onedrive kører, er der nogen kommentarer ?

Tak til Tropsleder Jakob m .fl. for at flytte materialet.

Referat: Der var ikke nogen kommentarer omkring onedrive ved mødet, drevet fungerer tilfredsstillende.

7. Varmepumpe

Nyt varmpumpe anlæg vil koste 19.500 kr. topmodel inkl. bortskaffelse af den eksisterende.
Prisen er bekræftet og der er ikke nogen leveringstid. Eksempel på model herunder.

<https://heatnow.dk/produkt/mitsubishi-ln25-varmepumpe/>

Julie har sendt en ansøgning omkring tilskud til anskaffelse. Skal vi afvente afgørelse eller købe før jul ?

Referat: Afventer afgørelse på ansøgning - 4. eller 5. december. Det forlyder at der ikke er så mange som har søgt puljen, så der burde være gode chancer for at få tilskud (helt/delvist).

*Der har været flere tilfælde hvor ledere er mødt op i Møllen og pumpen kører for fuld kraft.
Varmepumpen fungerer fortsat ikke optimalt.*

Hvis der ikke er tilsagn, så sætter vi alligevel i gang med udskiftning, således at det kan komme til at fungere asap. Mads-Peter tager kontakt til leverandør og sætter gang i udskiftning.



8. Praktiske opgaver

- a. Cykelstativ – ikke genopsat, vi skal have snakket proces

Referat. Stativ på enden af Møllen OG på den vestlige side af værkstedet, så der bliver større kapacitet. Der kan godt sættes op på nogle lægter på hytten (jf. Rasmus).

Forslag om bestyrelsen skal undersøge om det er muligt at få nogen, som kan "holde på styret" i stedet? Det vil heller ikke genere ved græsslåning.

- b. Komfur nævnt som nyt ønske til hytter, skal vi gå videre med sagen ?

Referat: Nye komfurer ønskes til begge hytter. Keramiske plader.

Bestyrelsen beslutter at sætte gang i udskiftningen i indeværende år, vi har økonomisk råderum til udgiften og komfurer er udtjente.

Julie undersøger, hvad der kan lade sig gøre og indhenter et tilbud med levering og montering inkluderet.

9. Trailer, status v/Mads-Peter

Registrerings bevis er modtaget og der kæmpes lidt med motorkontoret.

Referat : Registrering er fundet. Det er ikke lige til med at omregistrere, muligvis noget med at det er en forening vs privatperson.

Overvejelse - er der overhovedet behov for en? Eller kan vi klare os med at låne "privat"?

Det skal undersøges, hvad det koster at få nye dæk og omregistrering. Julie nævner at det kost ca 4000 DKK at købe en helt ny.

Ved tjek af størrelsen besluttede bestyrelsen, at der ikke bruges penge på at opgradere traileren. Trailer har samme størrelse som en ny til 4000 DKK. Hvis gruppen for behov for trailer på et senere tidspunkt kan den anskaffes fra ny.

Det skal tjekkes, hvorledes man bortskaffer den. Muligvis på genbrugspladsen.

10. Hjertestarter

Referat: Der kommer afgørelse i starten af december -- Rikke har meldt afbud, men satser på at kunne give besked ved næste møde.

Vi ønsker at den skal sættes op på Dragehytten, men sagen skal forelægges Frydenborg udvalget.



11. Evt.

a. Termokander .

Referat: Forelagt behov for nye termokander, som ikke har haft kaffe i sig.

Det er bevilliget at købe 10 stk. termokander til brug til varmt vand og saft. Gro står for indkøb.

b. Budget for ture

Referat: Ledere har haft møde og turbudget blev diskuteret. Lederne er ikke glade for oplæg og mener det er kompliceret. Jan mener at skema for turbudget er gjort så simpelt så muligt. Punkt blev ikke diskuteret færdigt.